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Z Á P I S N I C A 
 

 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  

ktoré sa konalo dňa 05. septembra 2014 o 15.30 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 

R O K O V A N I E 
  

 

 

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 

obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 

Starosta skonštatoval, že na 3. zasadnutí OZ je prítomných 9 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 

rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa 

schopné.  

 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že svoju neúčasť na zasadnutí ospravedlnili :     

p. Miroslav Wimmer; p. Jozef Smolka;  p. Ľudovít Cabuk MUDr, p. Anna Kozová, RNDr. 

 

Za zapisovateľku zápisnice starosta určil zamestnankyňu Obecného úradu Mgr. Zuzanu 

Škripkovu, za overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. Jána Brandisa a p. Štefana 

Vihoňského. 

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 3. zasadnutia 

OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 3. zasadnutia OZ bola v súlade           

s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 

na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 28.09.2014 o 15:30 hod.  

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

1. zmena programu – Vsunúť bod číslo 6, a tým sa poposúva poradie  ostatných bodov na 7, 

8, 9 - Prerokovanie podania žiadosti v rámci Výzvy v programe „Podpora rozvoja športu 

na rok 2014. 

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

  Prítomní: 9 poslancov 

     Za:  9 poslancov 

    Proti:  0 poslancov 

         Zdržalo sa: 0 poslancov 
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Program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 

3. Príprava volieb do orgánov samosprávy – určenie počtu poslancov a volebných obvodov. 

4. Informácia o zmene organizačného poriadku. 

5. Prerokovanie projektu: „Úprava toku Dedovka“ – I. a II. etapa. 

6. Prerokovanie podania žiadosti v rámci Výzvy v programe „Podpora rozvoja športu na rok 

2014.“ 

7. Predloženie právnej analýzy k projektu „Rozšírenie vodovodnej siete s cieľom úpravy 

kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu: WTSL.01.02.00-82-114/08.  

8. Diskusia. 

9. Záver. 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení:     p. Ján Brandis a p. Štefan Vihoňský. 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená:  Mrg. Zuzana Škripková, zamestnankyňa OcÚ 

 

 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 17/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 17/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

 Starosta obce prenechal slovo hlavnému kontrolórovi OcÚ p. Mgr. Dušanovi Liptákovi. Pán D. 

Lipták: „Konštatujem, že uznesenia sa plnia priebežne. Zmluvy, ktoré boli schválené – Byty 

Polesia som už nachystal, len sa musia ešte dotiahnuť kým pôjdu na návrh zapisovateľa.“  

 

 

3.) Príprava volieb do orgánov samosprávy – určenie počtu poslancov a volebných 

obvodov. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s bodom rokovania č. 3. Skonštatoval, že Obecná rada 

tento bod prerokovala a odporúča zachovať platný stav.  

 

p. František Lipták  
„Chcem sa opýtať – Obvod 1 a 2 dobre, bolo 3,4 a 5,6 to sa zlúčilo?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Nie, to sú okrsky, to ostáva ako predtým. To znamená volebné obvody  3 a 4 sú rozdelené na 2 

okrsky. To sa riešilo vzhľadom na počet optimálny voličov.“  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č.18/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 18/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
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Hlasovanie: – uznesenie č. 18/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

4.) Informácia o zmene organizačného poriadku.  

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s bodom č. 4. Skonštatoval, že Obecná rada tento bod 

prerokovala a nemala výhrady k zmene organizačného poriadku.  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 19/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 20/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 19/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

5.) Prerokovanie projektu: „Úprava toku Dedovka“ – I. a II. etapa. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s bodom rokovania č. 5.  Skonštatoval, že Obecná rada 

tento bod prerokovala a odporúča schváliť žiadosť o nenávratný finančný prostriedok životného 

prostredia na realizáciu projektu „Úprava toku Dedovka opatrenia proti povodniam.“  

 

p. Fratntišek Lipták 
„Nie je tento projekt nejaký starý?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„I. časť projektu bola podaná v roku 2009 v tom čase bol vyhodnotený, ale zaradený do 

zásobníka projektov, až následne pred koncom programového obdobia bola žiadosť 

aktualizovaná a tento príspevok schválený. To je časť projektov 1 - 7, ktorá beží. My 

potrebujeme podať žiadosť na tú zvyšnú časť objektov 8, 9, 10 a 11 a tento projekt schváliť. 

 

 

p. Fratntišek Lipták 
 „Čoho sa týka ta nová výzva?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Jedná sa o lokálne zásahy do toku, objekt 8 zahŕňa 2 kamenné stupne, 43 kusov guľatinových 

prahov a opevnenie zrubovým múrom do výšky 2,5 metra v celkovej výške 15 metrov 

a kamennou rovnaninou vo výške 30 metrov.“  

 

p. Fratntišek Lipták  
„V ktorých miestach?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

 „Tok Dedovka. Tento úsek je od konca zástavby Fojstvo až tesne pod stredisko cestovného 

ruchu.“ 
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p. Fratntišek Lipták  
 „Však dobre, treba to spraviť aj tam, ale čo Centrum?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

 „Centrum je vlastne v rámci I. výzvy, to je objekt 01, ktorý zahŕňa úsek od sútoku Oščadničanka 

po kostol. Projekt je navrhnutý na celý tok, ale z pohľadu financovania je rozdelený na dve 

časti.“ 

 

p. Július Gánoczy 

„Tých 917 000 tisíc čo si spomínal je na prvú etapu?“  

 

 Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„To zahŕňa všetky pridané hodnoty nákladov, projektová dokumentácia, verejné obstarávanie, 

atď.“ 

 

p. Július Gánoczy 

„Aká je spoluúčasť obce  a má obec na to peniaze? A tiež do kedy je plán  realizácie stavby?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce  
5%  je spoluúčasť obce a áno obec má na tento projekt peniaze. Čo sa týka realizácie stavby, tak  

je  to do konca roka.  

 

p. Július Gánoczy 

„Čiže do konca roka by to malo byť zrealizované aj vyplatené. A stihne sa to?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce  
„Verím, že áno.“ 

 

 p. Július Gánoczy 

 „Aby to nebolo tak, že sa to nestihne a obec to bude potom musieť platiť zo svojich. Máme 

dneska september do konca roka sú to tri mesiace.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce  
„Zmluvné podmienky sú tak nastavené, že ich dodávateľ musí splniť. Je predpoklad, že pokiaľ 

bude stavba začatá tak predbežne by mohlo dôjsť k predĺženiu termínu.  Lebo celý operačný 

program cezhraničnej spolupráce končí až na konci roka 2015 s tým, že riadiaci orgán necháva 

na vyhodnotenie  celého projektu rezervu.“ 

 

p. Július Gánoczy  

„A kedy bude výberové konanie?“ 

 

 Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Prebieha. Prvé kolo prebehlo a teraz ideme do druhého.“  

 

p. Fratntišek Lipták  
 „Keby bude výberové konanie“?  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce  
„Výberové konanie beží. Bola prvá časť otvárania obálok s časťou ostatné a následne bude 

dvojchodové, druhé kolo otvárania obálok.“   
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p. Fratntišek Lipták  
 „Čiže ešte mesiac minimálne kým sa..potom bude problém, lebo počasie je aké je..“  

 

p.Kuchajdíková  
„Bude babie leto.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

 „Vedúci partner tohto projektu je obec Rajcza.“ 

 

p. Fratntišek Lipták  
 „Ide o to že my sme za len aby sa to stihlo“.  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce  
„Prioritou toho bodu je či podáme žiadosť na tie zvyšné stavebné objekty.   

 

p. Fratntišek Lipták  

 „Na ktoré?“  

 

p. Štefan Kubuš 

„8 až 11.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
názorná ukážka Starostu poslancom na mape 

 

Mgr. Dušan Poláček 

„Marian ten projekt sa už dal?  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Ten druhý sa schvaľuje teraz. Tam je uzávierka  17. 9. 2014  

 

Mgr. Dušan Poláček 

 „Aký bude postih pre obec ak sa to nestihne?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

 „My sledujeme proces verejného obstarávania a poľský partner ešte stavbu nezačal. Čiže ako 

náhle uvidíme, že sa vyskytne problém, ktorý by sme neprekonali  a hrozí naozaj stále 

v najbližších dňoch nehrozí nič. To znamená, pokiaľ poľský partner  nezačne realizovať svoju 

časť projektu,  tak v tom prípade nevzniknú nikomu žiadne škody ani ujmy. Za celý projekt nesie 

zodpovednosť poľský paretner, to znamená oni, monitorujú, v akom štádiu sme, je tam taká 

vyčkávacia taktika, aby sme sa práve nedostali do situácie, že oni zrealizujú projekt a my nie, 

čím nám vznikne škoda.   

p. Július Gánoczy 
„Oni tiež upravujú tok v Rajczi?  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce  
„Áno.“   

 

Mgr. Dušan Poláček 

„Riadiace sú v  poriadku?“  
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Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Áno.“  

 

p. Fratntišek Lipták  

„Dá sa s nimi dohodnúť aby vyčkali, hej?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

 „Tak to riešime. Máme možnosť úplne od toho projektu odstúpiť, keď zajtra zavolám do Rajcze,  

a poviem, že nechcem realizovať projekt, tak môžeme odstúpiť od projektu a nič  nám nehrozí. 

Zároveň aj o ten projekt prídeme.“  

 

p. Július Gánoczy 
„Prečo sa ten projekt skôr nerealizoval?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Viac než pol roka sme čakali, kým pripravili zmluvu. Ono je to v podstate tak, že Poľské 

ministerstvo a spoločný technický sekretariát pripravovali dokumentáciu, zmluvu doťahovali až 

v júni. Do júna sme nemali nič schválené ani zmluvu ani náležitosti. Aj keď my sme v podstate 

pripravovali verejné obstarávanie, pričom o tom projekte vieme zhruba od začiatku roka, no oni 

administráciu tohto projektu pripravovali pol roka a za pol roka od nás chcú, aby sme urobili  

verejné obstarávanie,  stavbu a odovzdali ju.“ 

 

Mgr. Dušan Lipták 

„To neznamená keď podáme projekt, že keby vznikli problémy, že sa to musí urobiť.“ 

 

p. Július Gáncozy 
 „Škoda by bolo o ten projekt prísť.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

 „Ten projekt riešil spomaľovanie odtoku, zadržiavanie splavenín, atď..“ 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č.20/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 20/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 20/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

6.) Prerokovanie podania žiadosti v rámci Výzvy v programe „Podpora rozvoja športu 

na rok 2014“. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa jedná o Výzvu Úradu vlády, ktorá je zameraná na 

výstavbu, údržbu športovísk a športových areálov, budov pri športových areálov. Termín 

uzávierky 19. 9. 2014. 

 

p. Kuchajdíková 

„Kedy je termín uzávierky a realizácia?“ 
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Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

 „ 19. 9. 2014 je termín uzávierky. Potom prebieha schvaľovací proces, tz. budúci rok by bola 

realizácia.“ 

 

p. Július Gánoczy 
„Aký je rozpočet? Nedalo by sa zrobiť aj nejaké zastrešenie tribúny?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Ešte nemáme presne stanovený, ale chceme sa dostať pod hranicu 200 000 €. Pokiaľ to bude 

možné, tak sa to spraví, lebo aj o tom som uvažoval. 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 21/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 21/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 21/2014: 

Prítomní:     9 poslancov 

Za:      9 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

7.) Predloženie právnej analýzy k projektu „Rozšírenie vodovodnej siete s cieľom 

úpravy kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu: WTSL.01.02.00-

82-114/08. 

 

Starosta obce skonštatoval, že poslancom OZ bolo spolu s pozvánkou zaslaný potrebný materiál.  

Skonštatoval, že Obecná rada tento bod prerokovala a odporučila tento bod prerokovať na 

Obecnom zastupiteľstve. 

 

p. Fratntišek Lipták  

„Ospravedlňujem sa ale nič som si k tomuto bodu nenaštudoval, lebo som bol odcestovaný.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Tento bod sme ale už prerokúvali nie?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Toto stanovisko je zamerané na krok či pôjdeme do občianskeho-právneho súdneho sporu za 

účelom vymáhania škody. Je tam, ako kontrolór na včerajšej Obecnej rade upozornil, premlčacia 

doba 2 roky. Čo sa týka trestnoprávnej roviny boli podania dané, ale v čase keď, ešte nedošlo 

k odstúpeniu od zmluvy o NFP. Navrhujem po trestnoprávnej strane dať veci preskúmať, a na 

základe toho sa rozhodnúť či ísť resp. neisť do súdneho sporu. 

 

p. Štefan Kubuš 

„Na návrh p. Smolku sme už raz prijímali uznesenie, že treba dať škodu vymáhať.“ 

 

Mgr. Dušan Poláček 

„Aká je škoda?“ 

 

 



8 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Cca. 90 000 €.“ 

 

p. Štefan Vihoňský 

„94 106 €.“ 

 

p. Július Gánoczy 
„Marián keď ty si už bol v Úrade, už vtedy boli nejaké zistenia to sa nevzťahuje na toto?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Došlo k odstúpenie od zmluvy o NFP a následne to je ten moment, kedy vznikla obci škoda 

a poslednú splátku sme uhrádzali v januári. Tam bol dohodnutý splátkový kalendár.  

 

Mgr. Dušan Poláček 

„Ide o to že ak to necháte tak, bude to vyzerať následne, že obci vznikla škoda tak čo nás potom.. 

Na druhej strane je tu tá vec, že to bude nekonečný spor, kde škoda je vysoká aj všetky trovy, 

súdne poplatky môžu prekročiť sumu, čím by sme prerobili...“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Tak teraz čo! Obci vznikla škoda a my to máme nechať plávať?!“ Niekto tu príde, nabalí sa,  

urobí naschvál prešľap a nič, ide sa ďalej?! 

 

Mgr. Dušan Lipták 

„Osobne si myslím, že by sa malo ísť do sporu a vymáhať to.“ 

 

p. František Lipták 

„Však, ale to sme už schválili. Ak sa bojíte do toho ísť, tak to treba nechať tak.“ 

 

p. Štefan Kubuš 

„Treba podať trestné oznámenie a hotovo.“ 

 

p. František Lipták 

„Však tam už bolo niečo k tomu podané, nie?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Prvé podanie bolo v čase, keď som bol prvýkrát starostom a dozvedel som sa o týchto 

skutočnostiach. Potom priebeh vyšetrovania prebiehal tak, že v tom čase bol nález na súde a ja 

som musel naspäť odovzdať funkciu. To znamená, za obec vypovedal PhDr. Šulgan, na základe 

toho uznesenia tam bolo viacej rozporuplných vecí podľa môjho názoru, ale vyšetrovateľ to 

uzavrel, že škoda sa nestala. Keď zástupca obce povie, že sa škoda nestala tak kto iný by tú 

škodu mal vymáhať. Následne, keď som sa vrátil a podával som znova, tak vyšetrovateľ sa 

odvolal na to pôvodné rozhodnutie.“ 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 22/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 22/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 22/2014: 

Prítomní:    8 poslancov 

Za:     8 poslancov 

Proti:       0 poslancov 
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Zdržal sa hlasovania:   1 poslancov 

 



10 

 

8.) Diskusia. 

 

p.  Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Zber starého nábytku by bol možný?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Bol by problém s uplatňovaním. Keby sme dvakrát ročne rozmiestnili kontajnery po Obci, 

obávam sa že by boli zaplnené nielen tým príležitostným, nadrozmerným odpadom, ale aj 

zaplnené odpadom od podnikateľov, ktorí platia za vyvezené množstvo. A za ďalšie, my máme 

tieto veľkoobjemové kontajnery pri zberných surovinách celoročne umiestnené a tento 

nadrozmerný odpad je možné k týmto zberným surovinám priviesť.  

 

p.  Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Týka sa to aj stavebného materiálu? Ako je Kysucká galéria, čo sú tam tie lipy, už sa orezávali, 

ale že sú tam ešte nejaké konáre veľké.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Tieto kontajnere nie sú určené na stavebný materiál. Pokiaľ niekto vykonáva stavebné práce je 

povinný si na svoje náklady tento materiál zlikvidovať. Obec je natoľko ústretová, že vie tento 

kontajner objednať a potom prípadne náklady vyfakturujeme. Plánujeme v priebehu októbra 

vykonať takéto práce.“  

 

p. Štefan Kubuš 

„Treba dať na káblovku nadrozmerný odpad priniesť k zbernému dvoru.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Teraz sa budú rozosielať poplatky za TKO chceme pripojiť k tomuto listu informačný leták 

o triedenom odpade a týchto možnostiach umiestnenia nadrozmerného odpadu. Tiež kto by sa 

chcel prihlásiť do systému triedenia biologického odpadu.“ 

 

p. Marta Hamacková 

„Či sa niekedy bude opravovať alebo odvodňovať cesta u Haladeji.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„U Haladeji je súkromný investor, ktorý je zmluvne zaviazaný zabezpečiť spätnú úpravu.“ 

 

p. Daniela Matejíčková 

„Ihrisko v Rovniach má roztrhanú sieť, či by sa to nedalo opraviť. Stavia sa pod kalváriou 

workoutový  park? 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Nie workoutový park, ale máme podpísanú zmluvu s firmou Colmex, ktorá bude dodávať 

vonkajší fit park, ktorý bude pod kalváriou. Riešime aj umiestnenie workoutových prvkov.“ 

 

p. Emília Grončáková 

„V akom štádiu je kanalizácia?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Kanalizácia je v štádiu, že projekt je schválený. V evidencií Ministerstva je projekt vedený v 

štádiu zazmluvňovania.  
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9.) Záver. 

 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

Zápisnica podpísaná: 

 

V Oščadnici dňa ......................... 

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica          prednosta obecného úradu 

 

 

 

              p. Ján Brandisa                                                              p. Štefan Vihoňský. 

         1. overovateľ              2. overovateľ 

 

KONIEC o 17:00 hod. 

 

 


